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Geachte mw. Van Ham en dhr. Pellaers, 
 
Op 19 november heeft uw fractie vragen gesteld over de verkeerssituatie aan de Avenue Céramique. 
Onderstaand treft u aan de beantwoording van deze vragen. 
 
 

1. Is er op enigerlei wijze overleg geweest met buurtbewoners over de aanpassingen van de 
kruising en rijbaan? 
 
Antwoord: 
De buurt is geïnformeerd over de werkzaamheden. Omdat dit een technische vervanging 
betrof van de verkeersregelinstallaties was naar afweging verdere participatie hierover niet 
noodzakelijk. Uiteindelijk betroffen de werkzaamheden meer dan alleen het vervangen van 
de verkeersregelinstallaties, we zijn daarom van mening dat we achteraf gezien de buurt hier 
anders bij hadden moeten betrekken. Bij soortgelijke projecten in de toekomst zullen we 
deze ervaring meenemen in de afwegingen die we maken. 
 

2. Kunt u kijken naar de mogelijkheden om in de Avenue Ceramique een 30 km zone te laten 
maken? 
 
Antwoord: 
We begrijpen uw verzoek tot het instellen van een 30 km zone. Landelijk wordt op steeds 
meer wegen de maximumsnelheid verlaagd naar 30 km per uur. Ook de gemeente 
Maastricht onderzoekt op welke wegen de snelheid verlaagd zou moeten worden. Uit dit 
onderzoek volgt op welke wegen de snelheid verlaagd kan worden en welke aanpassingen 
aan deze wegen noodzakelijk zijn. We kunnen daardoor nog geen uitspraak doen of de 
Avenue Céramique in de toekomst naar maximaal 30 km/u kan gaan. 
 

3. Kunt u de groenfase voor oversteektijd van voetgangers laten onderzoeken en laten kijken of 
de oversteektijd met de onzichtbare knop wel voldoende is. Als die tijd voldoende is kunt u 
dan laten onderzoeken hoe deze onzichtbare knop voor de voetgangers zichtbaar gemaakt 
wordt? 
 
Antwoord: 
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De oversteektijden bij de nieuwe verkeersregelinstallaties zijn inmiddels onderzocht door de 
vakspecialist. Ook is de oversteektijd ter plekke bekeken met meerdere buurtbewoners. Dit 
heeft reeds geleid tot een aanpassing van de situatie met meer tijd om over te steken. In 
overleg met deze bewoners zijn we nog aan het afstemmen wat ons oordeel hierover is en of 
een verdere verruiming noodzakelijk is. We zijn aan het nadenken over hoe we de 
voetganger beter kunnen informeren over de aanwezigheid van de onzichtbare knop en 
waar deze voor dient. 
 

4. Kunt u laten onderzoeken dat de bromfietsparkeerplaats verplaatst wordt tot nabij de trappen 
zodat voetgangers die slecht ter been zijn op een normale wijze over het trottoir kunnen 
passeren? 
 
Antwoord: 
Ja, dit gaan we bekijken. 
 

5. Kunt u zorgen voor meer vergroening op en aan de Avenue Céramique? 
 
Antwoord: 
Bij de werkzaamheden voor het kruispunt Kerstraat en de Avenue Ceramique is daar waar 
mogelijk extra ontsteend en vergroend, zoals het toevoegen van nieuwe bomen. De buurt 
Céramique staat op de lijst om te vergroenen, uitgaande van het inspiratiedocument 
vergroenen centrum-stedelijk gebied en deels gefinancierd uit de toegekende milieuzone-
middelen. Dit proces wordt in 2025 opgepakt. Of daaruit meer vergroening op en aan de 
Avenue Ceramique zal worden aangelegd, zal alsdan samen met de bewoners en andere 
partijen worden bepaald. 

 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 
 


